



ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ



ΤΜΗΜΑ ΤΕΛΩΝΕΙΩΝ
1440 ΛΕΥΚΩΣΙΑ

Αρ. Φακ.: 04.02.023.018.004
12.05.003.002
Eoasis: 13144647
Αρ. Τηλ.: 22601684

28 Μαρτίου 2025

Προς όλο το προσωπικό του Τμήματος Τελωνείων,

Υπηρεσία ELO (Obligatory Logistics Envelope) των Γαλλικών Τελωνειακών Αρχών

Το Τμήμα Διεθνών Σχέσεων των Γαλλικών Τελωνείων πληροφορεί με τη συνημμένη ανακοίνωσή του, τα κράτη-μέλη (ΚΜ) για τις επικείμενες αλλαγές στα Σύνορα (Brexit Smart Border) μεταξύ Γαλλίας και Ηνωμένου Βασιλείου, έτσι ώστε να ενημερωθούν οι οικονομικοί φορείς αναφορικά με εμπορεύματα που διασχίζουν τη Μάγχη, καθώς θα πρέπει από την 1η Απριλίου 2025 να χρησιμοποιούν το ELO (Obligatory Logistics Envelope), μια νέα διαδικτυακή υπηρεσία η οποία θα αντικαταστήσει το τρέχον εργαλείο, προκειμένου να πραγματοποιούν επιτυχείς εισαγωγές και εξαγωγές μέσω των Συνόρων. Η υπηρεσία ELO θα είναι διαθέσιμη μέσω της ιστοσελίδας douane.gouv.fr/ELO και θα ενοποιήσει τις πληροφορίες που χρειάζονται τα Τελωνεία για αγαθά που διέρχονται τα Σύνορα του Brexit κατά την εισαγωγή και την εξαγωγή. Η υπό αναφορά ανακοίνωση καλύπτει επίσης την τελωνειακή διαμετακόμιση μέσω Γαλλίας, μεταξύ της τελωνειακής επικράτειας της Ευρωπαϊκής Ένωσης και του Ηνωμένου Βασιλείου.

Συγκεκριμένα, η ανακοίνωση τυγχάνει εφαρμογής στην Κύπρο, στις περιπτώσεις που Οικονομικοί Φορείς εγκατεστημένοι στην Κύπρο, εξάγουν εμπορεύματα από την Κύπρο με τελικό προορισμό το Ηνωμένο Βασίλειο και η διαδρομή περιλαμβάνει οδική μεταφορά από τα σύνορα της Γαλλίας-Ηνωμένου Βασιλείου.

Προς ενημέρωσή σας, παρατίθενται πιο κάτω τα κύρια σημεία της υπό αναφορά ανακοίνωσης των Γαλλικών Τελωνειακών Αρχών:

1. Από την 1^η Απριλίου 2025 αναμένεται εκσυγχρονισμός των εξωτερικών συνόρων της Γαλλίας ενοποιώντας όλα τα απαραίτητα τελωνειακά δεδομένα σε έναν ενιαίο γραμμωτό κώδικα (ELO barcode) πριν από τη διέλευση.
2. Από την 1η Σεπτεμβρίου 2025, όλες οι μονάδες μεταφορών εμπορευμάτων (κυρίως φορτηγά), είτε φορτωμένες είτε κενές, θα απαιτείται να έχουν αναφορά ELO για εισαγωγές και εξαγωγές, καθεστώτα τελωνειακής διαμετακόμισης μέσω Γαλλίας, μεταξύ της τελωνειακής επικράτειας της Ευρωπαϊκής Ένωσης και του ΗΒ, καθώς και για οποιεσδήποτε άλλες διατυπώσεις (όπως Δελτίο ATA, TIR, κ.λπ). Η επίδειξη του ενιαίου ELO barcode από οδηγούς φορτηγών καθίσταται υποχρεωτική από την 1η Σεπτεμβρίου 2025.
3. Κυριότερες αλλαγές που θα επέλθουν:

(α) Ενιαίος γραμμωτός κωδικός (ELO barcode)

Επί του παρόντος ο οδηγός μιας μονάδας μεταφοράς εμπορευμάτων υποχρεούται να παρουσιάσει όλους τους γραμμωτούς κωδικούς των τελωνειακών διασαφήσεων του ένα προς ένα, όταν διέρχεται των συνόρων.

ΟΛΒ

Διεύθυνση: Γωνία Μ. Καραολή & Γρ. Αυξεντίου, Λευκωσία

Ηλεκτρ. διεύθυνση: headquarters@customs.mof.gov.cy

Ταχ. διεύθυνση: Αρχιτελωνείο, 1440 Λευκωσία

Ιστοσελίδα: www.mof.gov.cy/ce

Το ELO θα συνδεθεί με όλα τα τελωνειακά συστήματα πληροφορικής που σχετίζονται με τη διαχείριση της διέλευσης και θα βελτιώσουν την αποτελεσματικότητα της διαδικασίας. Το ELO θα διευκολύνει την παρουσίαση αυτών των δηλώσεων με εκ των προτέρων ομαδοποίησή τους σε έναν ενιαίο γραμμωτό κώδικα που θα παρουσιάζει ο οδηγός στα σύνορα.

(β) Απλουστευμένη διαδικασία

Επί του παρόντος, ο οδηγός δηλώνει στους πράκτορες της εταιρείας διέλευσης εάν η μονάδα μεταφοράς του είναι φορτωμένη ή κενή και δηλώνει την ύπαρξη ή όχι ειδικών διατυπώσεων (TIR, δελτίο ATA, εμπορεύματα που υπόκεινται σε υγειονομικούς και φυτοϋγειονομικούς κανονισμούς ή αλιευτικά προϊόντα). Αυτές οι πληροφορίες μεταδίδονται από τις εταιρείες διέλευσης στο SI Brexit (Brexit Information System), το οποίο στη συνέχεια επιτρέπει τη γρήγορη παροχή πληροφοριών για τη δρομολόγηση των μονάδων μεταφοράς.

Με το ELO θα επιβάλλεται όπως η παροχή των πιο πάνω πληροφοριών γίνεται κατά τη στιγμή της δημιουργίας του φακέλου στην υπηρεσία και πριν από την άφιξη της μονάδας μεταφοράς στα σύνορα, ενισχύοντας έτσι την αξιοπιστία των παρεχόμενων πληροφοριών και τη βελτιστοποίηση της διαδικασίας.

(γ) Καθορισμός ενιαίου υπεύθυνου (διαχειριστή) ELO για τη φυσική παρακολούθηση των εμπορευμάτων

Οι διασφαριστές, οι μεταφορείς και οι φορείς εκμετάλλευσης θα πρέπει να ορίσουν ένα μόνο διαχειριστή ELO υπεύθυνο για τη δημιουργία των ELOs τους και για παρακολούθηση των συγκεκριμένων εμπορευμάτων που διέρχονται των συνόρων. Απαιτείται να υπάρχει ή να δημιουργηθεί λογαριασμός στην ιστοσελίδα των Γαλλικών Τελωνειακών Αρχών, douane.gouv.fr, για απόκτηση πρόσβασης στην Υπηρεσία ELO και δημιουργία ELOs.

Όλες οι τελωνειακές αναφορές, συμπεριλαμβανομένου του ENS (μόνο για το ICS2), πρέπει να κοινοποιούνται στο διαχειριστή/υπεύθυνο ELO προτού ένα ELO θα μπορεί να κλείσει και να παρουσιαστεί στα Σύνορα Γαλλίας-Ηνωμένου Βασιλείου.

Αυτό σημαίνει ότι οι οικονομικοί φορείς πρέπει να προγραμματίζουν την υποβολή των δηλώσεών τους και να κοινοποιούν εκ των προτέρων τα τελωνειακά τους δεδομένα και τις ειδικές διατυπώσεις. Η αποτελεσματική επικοινωνία μεταξύ των εταίρων της εφοδιαστικής αλυσίδας είναι απαραίτητη για την παροχή όλων των πληροφοριών, με σκοπό τη διέλευση των συνόρων. Ο διαχειριστής/υπεύθυνος ELO έχει τη δυνατότητα παρακολούθησης των σταδίων διέλευσης των συνόρων σε πραγματικό χρόνο.

Η νέα διαδικτυακή υπηρεσία θα παρέχει τη δυνατότητα ο διαχειριστής ELO να έχει πρόσβαση σε ELOs που έχουν δημιουργηθεί, ακόμη και μετά τη διέλευση των Έξυπνων Συνόρων.

4. Περισσότερες πληροφορίες αναφορικά με τα πιο πάνω μπορείτε να βρείτε στην ιστοσελίδα των Γαλλικών Τελωνειακών Αρχών στο σύνδεσμο douane.gouv.fr/ELO.



Αντώνης Πηλείδης
Αν. Διευθυντής
Τμήματος Τελωνείων

Κοιν.:

- Κυπριακό Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο: chamber@ccci.org.cy, secgen@ccci.org.cy, maria@ccci.org.cy
- Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Λευκωσίας: ncci@ccci.org.cy, Chryso@ccci.org.cy
- Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Αμμοχώστου: info@famaaustachamber.org.cy
- Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Λάρνακας: lcci@spidernet.com.cy
- Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Λεμεσού: chamberl@cytanet.com.cy
- Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Πάφου: info@pccci.org.cy

- Ομοσπονδία Εργοδοτών και Βιομηχάνων Κύπρου: [.info@oeb.org.cy](mailto:info@oeb.org.cy)
- Σύνδεσμος Ναυτικών Πρακτόρων Κύπρου: info@csa-cy.org
- Παγκύπρια Ένωση Εκτελωνιστών και Διαμεταφορέων: aacf@cytanet.com.cy
- Σύνδεσμος Τελωνειακών Πρακτόρων Κύπρου: custombrokersassociaton@cytanet.com.cy
- Σύνδεσμος Διεθνών Διαμεταφορέων Κύπρου: forwarders@cytanet.com.cy
- Σύνδεσμος Γενικών Αποθηκών Κύπρου: custombrokersassociation@cytanet.com.cy
- Σύνδεσμος Προμηθευτών Πλοίων Κύπρου: info@famagustachamber.org.cy
- Αρχή Λιμένων Κύπρου: cra@cra.gov.cy
- Τελωνειακοί Πράκτορες: aacf@cytanet.com.cy
- Παγκύπρια Οργάνωση Βιοτεχνών Επαγγελματιών Καταστηματαρχών:
rovekcy@cytanet.com.cy

Montreuil, le 17 février 2025

Lettre d'information

Objet : SI Brexit – Présentation de l'évolution Enveloppe Logistique Obligatoire (ELO)
PJ : Unofficial courtesy translation in English

Je vous prie de bien vouloir informer largement vos services et vos opérateurs économiques, des informations dans la présente note, introduisant les nouveautés à venir sur la frontière intelligente avec le Royaume-Uni concernant le déploiement du service ELO.

1. La mise en place d'une nouvelle modalité de passage de la frontière intelligente

L'outil enveloppe logistique (aujourd'hui accessible sous l'URL <https://www.douane.gouv.fr/enveloppe/en/#/enveloppe>) offre la possibilité aux opérateurs économiques empruntant la frontière intelligente avec le Royaume-Uni de regrouper leurs déclarations sous un code-barres unique.

À compter du 1^{er} avril 2025, un nouveau téléservice, intitulé ELO (Enveloppe Logistique Obligatoire), sera mis en service en lieu et place de l'outil actuel, et hébergé sur la plateforme douane.gouv.

À compter du 1^{er} septembre 2025, la présentation d'une référence ELO au moment du « ticketing » auprès des compagnies de traversée sera impérative, dans les sens import et export, et ce pour l'ensemble des unités de transport de fret, pleines comme vides.

Cette nouvelle modalité de passage vise à fiabiliser les informations déclaratives présentées par les chauffeurs lors de la traversée de la Manche, mais également à donner aux opérateurs un outil plus performant pour la gestion de leurs portefeuilles documentaires, leur permettant d'avoir une vision sur les étapes de la traversée et de conserver un historique de leurs flux à la frontière intelligente.

ELO sera connectée aux nouveaux applicatifs douaniers (Delta T phase 5, ICS2 et Delta IE), au fur et à mesure de leur mise en service, ainsi qu'aux applicatifs douaniers toujours en service (Delta G et ECS).

DGDDI
Sous-direction du commerce international
Bureau Politique du dédouanement – Section avant dédouanement frontière intelligente et logistique
11, rue des Deux Communes
93558 MONTREUIL Cedex
Site Internet : www.douane.gouv.fr

Affaire suivie par : Louise Poulain, Lucas Debernardi
Courriel : louise.poulain@douane.finances.gouv.fr, lucas.debernardi@douane.finances.gouv.fr

2. Une transformation du processus de traversée du fret sur la frontière intelligente

– Une sécurisation du site ELO et une anticipation accrue du dépôt des formalités par les opérateurs économiques

Actuellement, le site de l'enveloppe logistique est accessible par toute personne, sur un site internet ne nécessitant pas d'authentification préalable.

Pour obtenir une référence ELO, les déclarants et transporteurs devront s'accorder pour identifier la personne responsable de sa création ; celle-ci devra s'authentifier via un compte douane.

Le dépôt des différentes déclarations doit être suffisamment anticipé par les opérateurs économiques, qui doivent en outre communiquer efficacement avec leurs partenaires de la chaîne logistique pour transmettre aux créateurs des ELO les informations relatives au passage frontière et intégrer toutes les références des déclarations dans ELO lorsque ce passage le requiert.

En contrepartie, le créateur d'une ELO pourra suivre les étapes de traversée des marchandises déclarées, et conserver une archive des mouvements traités. Il n'aura cependant pas accès à l'information de l'aiguillage vert ou orange de l'unité de transport qui reste uniquement communiqué en cours de traversée au chauffeur de l'unité de transport.

– La remontée des informations sur le chargement des camions à la création de ELO

Actuellement, le chauffeur déclare, auprès des agents des compagnies de traversée, si son véhicule est plein ou vide, et s'il comporte des formalités particulières (TIR, carnet ATA, marchandises soumises à réglementations sanitaires et phytosanitaires ou produits de la pêche).

La mise en service de ELO impose le renseignement de ces informations au moment de sa création. Une fiabilisation accrue des informations renseignées est ainsi attendue.

– L'intégration de nouveaux contrôles avant l'appairage

Une première vérification des déclarations renseignées sera réalisée dès leur intégration dans une ELO : ainsi, seules les déclarations existantes dans les applicatifs douaniers sources et dans un statut compatible permettront la clôture d'une ELO. Si les déclarations intégrées ne s'avèrent pas conformes, l'opérateur sera invité à les supprimer, ou à les remplacer par des déclarations conformes, pour pouvoir clore son ELO et générer le code-barres à présenter lors de l'appairage.

– La présentation d'un seul code-barre au moment de l'appairage

Actuellement, lorsque le passage frontière le requiert, le chauffeur doit présenter à l'appairage l'ensemble des codes barres des déclarations transportées, hors déclarations sommaires d'entrée récupérées dans ICS(1) via un autre processus. Le déploiement de ELO consiste en la présentation d'un unique code-barre, pour tout passage frontière, contenant à la fois les informations renseignées sur le chargement et les références des déclarations lorsque le passage le requiert.

3. Calendrier et accompagnement au changement

Le calendrier de déploiement de ELO est calqué sur celui d'ICS2 vecteur routier et ferroviaire : le service sera disponible à compter du 1^{er} avril 2025, et deviendra obligatoire au 1^{er} septembre 2025.

Plusieurs actions sont prévues de manière à accompagner au mieux les services douaniers comme les opérateurs économiques : mise à jour des ressources disponibles sur douane.gouv.fr, édition d'un tutoriel et d'un guide utilisateur, supports de communication à destination des opérateurs économiques, communication ciblée à destination des chauffeurs sur les infrastructures Brexit, etc.

Nous vous remercions de diffuser largement ces informations afin d'aider les opérateurs concernés à se préparer à cette évolution.

(Unofficial courtesy translation in English)

Informational letter

Subject: SI Brexit - Presentation of the Obligatory Logistics Envelope (ELO)

We kindly request that you inform your departments, customs officials and economic operators as best as possible about the upcoming changes at the Smart Border between France and the United Kingdom (UK).

All European economic operators with goods crossing the Channel must be aware of these changes and adjust their organization for the new ELO. This notice also concerns customs transit through France between the European Union Customs Territory and the UK.

- Improvement of the Smart Border process between France and the UK

The work programme for the Union Customs Code has a significant impact on the national components of trans-European customs IT systems and will lead to changes to the Smart Border process. French customs will deploy ELO in order to ensure compliance with the UCC and to modernise the Smart Border.

From **1st April, 2025**, a new ELO web service will replace the current tool and will be available through the page **douane.gouv.fr/ELO**. ELO will consolidate information needed for customs and will be created before the crossing of the Smart Border (in both directions).

From **1st September, 2025**, all freight transport units (essentially lorries), whether loaded or empty, will be required to have an ELO reference for imports and exports, customs transit regimes through France between the European Union Customs Territory and the UK, as well as for any other formalities (such as ATA carnet, TIR...).

The reason for this new requirement is to improve the reliability of the declaratory information submitted by drivers when crossing the Smart Border and give economic operators a more effective tool for managing the border crossings of their goods.

The implementation of ELO will:

- ☞ Ensure that all declarations are properly presented at the border;
- ☞ Simplify the crossing and limit manual errors during the pairing process of customs formalities and transport units;
- ☞ Harmonise the UK/FR pairing methods;
- ☞ Reinforce data security;
- ☞ Increase fluidity at the border.

ELO will be connected to all customs IT systems relevant to manage the crossing.

- Three major developments implemented by ELO

ELO will modernise and bring about changes at the Smart Border with the UK.

- A single ELO to be presented by the driver

At present, the driver of a transport unit must present all the barcodes of their customs declarations one by one when crossing the border. ELO makes the presentation of these declarations easier by grouping them in advance under a single barcode which the driver will present at the pairing stage. This

stage links the transport unit to the customs formalities: allowing for the physical tracking of declarations and goods. Empty freight transport units will also need to present an ELO created in advance in order to cross the Channel. With regard to exports in particular, the single barcode for all the export declarations contained in ELO will improve the efficiency of the process.

- *A simplified pairing process*

Currently, the driver declares to crossing company agents whether his or her transport unit is loaded or empty and indicates the presence or not of special formalities (TIR, ATA carnet, goods subject to sanitary and phytosanitary regulations, or fishery products). This information is relayed by the crossing companies to the SI Brexit (Brexit Information System), which then allows for the quick provision of routing information for transport units.

ELO will mandate the provision of this information at the time of its creation and before the arrival of transport units at the Smart Border, reinforcing the reliability of the provided information and further streamlining the pairing process.

- *A single ELO manager with an improved operator vision to track goods*

Operators will need to have or create an account on **douane.gouv.fr** in order to access and create ELOs.

Declarants, haulers, and operators will need to designate a single ELO manager responsible for creating their ELOs. All the customs references, including ENS (for ICS2 only), must be communicated to the ELO manager before ELO can be closed and presented at the Smart Border.

This means that economic operators must anticipate the submission of their declarations and communicate their customs references and special formalities in advance. Effective communication is necessary with their supply chain partners on all border crossing information.

A tracking feature will enable the ELO manager to follow the border crossing stages in real time (pairing, embarkation, disembarkation). The new web service will also include the possibility for the ELO manager to consult previously created ELOs, even after the crossing of the Smart Border.

- **Communication timeline**

French Customs is launching a communication campaign targeting the public concerned by ELO.

Several communication materials will be made available by French Customs in order to best support economic operators, such as:

- > A flyer for haulers and logistics companies (February 2025)
- > A short video explaining the main changes following the implementation of tELO (early 2025)
- > A dedicated webpage on the implementation of ELO: **douane.gouv.fr/ELO**

Additionally, a webinar in English has been organized for European stakeholders, including members of business federations and international business groups, in February 18th 2025.

French Customs and the customs attachés in our Embassies remain at your disposal for further information.